
PROTOKÓŁ Nr    /13 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny 

z dnia 18 września 2013 roku 

 
18 września  2013 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Wiżajny  

w budynku Urzędu Gminy w Wiżajnach. 

Posiedzeniu przewodniczył wybrany jednogłośnie Przewodniczący Rady Gminy  

Pan Walenty Wałejko. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Jacek Hołdyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Pan Grzegorz Rutkowski  – Członek Komisji Rewizyjnej 

3. Pan Ignacy Szeraszewicz   – Członek Komisji Rewizyjnej  

Nieobecny: Pan Jan Dariusz Rudziewicz  

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 1).                                                 

 

1. Pani Teresa Kuźma   – Przewodnicząca Komisji Budżetu i  

     Finansów   

2. Pan Sławomir Przekop  – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

3. Pan Tomasz Zamojski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

4. Pan Walenty Wałejko   – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

Nieobecna: Pani Elżbieta Dembowska 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 2).  

 

1. Pan Piotr Paweł Oszkinis  – Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

2. Pan Tadeusz Piotr Łanczkowski – Z-ca przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

3. Pan Bogdan Duś   – Członek Komisji Infrastruktury 

4. Pan Jarosław Mikielski  – Członek Komisji Infrastruktury 

Nieobecni: Pan Kazimierz Bacewicz i Pan Sławomir Szymon Banialis 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 3). 

 

1. Pani Jadwiga Markowska  – Sekretarz Gminy  

2. Pani Teresa Klejmont   – Skarbnik Gminy 

3. Pan Janina Szyłkowska  – Inspektor w Urzędzie Gminy 

4. Pan Daniel Sieraniewicz   – Referent w Urzędzie Gminy 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 4). 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko otworzył obrady, godzina 9
50 

i powitał 

wszystkich zebranych. 

 

Do p-ktu 2 

  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał proponowany porządek 

posiedzenia:    

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 r. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie określenia terminu, częstotliwości 

i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
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6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

bonifikaty od opłaty za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego  

w prawo własności nieruchomości. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgodny na zbycie 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej w obrębie Kamionka  

gm. Wiżajny, stanowiącej mienie gminne. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej w obrębie Rogożajny 

Wielkie gm. Wiżajny, stanowiącej mienie gminne. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości gruntowej zabudowanej położonej w obrębie Dzierwany  

gm. Wiżajny, stanowiącej mienie gminne. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

gruntów w obrębie Bolcie gm. Wiżajny. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie regulaminu udzielania pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie 

Gminy Wiżajny. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenie Statutu Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Wiżajnach. 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem 

dotychczasowemu najemcy garaży przy ulicy Rynek 4 w Wiżajnach. 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Wiżajny. 

15. Zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej we wsi Marianka  

gm. Wiżajny, stanowiącej mienie gminne. 

16. Sprawy bieżące. 

17. Wolne wnioski.  

18. Zakończenie posiedzenia. 

 Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku 

obrad. Następnie zapytał o to, kto jest za przyjęciem przedstawionego porządku obrad.  

Za oddano 11 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący 

stwierdził, że porządek został przyjęty.  

  

Do p-ktu 3  

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt:  

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

Za przyjęciem protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji Rewizyjnej głosowało  

3 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Infrastruktury głosowało 4 członków 

komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów głosowało  

4 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Przewodniczący posiedzenia stwierdził, że protokoły zostały przyjęte. 

 

Do p-ktu 4 

  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 r. 
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 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że wprowadzane zmiany  

są niewielkie i przedstawiają się następująco: 

1. Zwiększono dochody z tytułu wpłat za przyłącza wodociągowe - 250,00 zł. 

2. Zwiększono dochody z tytułu odsetek od wpłat za wodę, wpłat podatków i opłat, opłaty 

    skarbowej oraz wpływy ze zwrotów nienależnie pobranych świadczeń - 5 096,00 zł. 

3. Przyjęto dochody na sfinansowanie - realizacji projektu „Indywidualizacja drogą  

do sukcesu” - 23 172,00 zł. 

4. Zwiększono dochody z najmu i dzierżawy mienia gminnego /wynajm pomieszczeń  

w Świetlicy Gminnej/, darowizny na działalność kulturalną - 5 550,00 zł. 

5. Zwiększa się plan dochodów  i wydatków w kwocie - 8 694,00 zł – dotacja na wydatki  

w zakresie wychowania przedszkolnego / pismo PUW Nr FB-II.3111.403.2013.BB  

z dnia 17 września 2013r./,Ponadto dokonano przeniesienia planu wydatków pomiędzy 

paragrafami w dziale Oświata i Wychowanie - 5 446,00 zł. 

6. Zwiększono wydatki na zakup materiałów biurowych w administracji - 4 000,00 zł. 

7. Zwiększono wydatki na wypłaty diet Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych - 1 975,00 zł. 

8. Ujęto wydatki na zakup węgla do pomieszczeń OSP w Wiżajnach oraz wydatki na remont 

remizy OSP w Oklinach - 10 500,00 zł.  

9. Zmniejszono plan wydatków bieżących z tytułu odsetek od kredytów - 13 500,00 zł. 

10. Ujęto wydatki na realizację projektu ze środków unijnych w Szkole Podstawowej  

w Wiżajnach w klasach I – III  pn. „Indywidualizacja drogą do sukcesu”  w kwocie  

- 23 172,00 zł. 

11. Zwiększono plan wydatków w dziale pomoc społeczna ogółem - 2 369,00 zł w tym: na 

usługi - 274,00 zł, prace społecznie użyteczne oraz opłaty za dostarczone artykuły z Banku 

Żywności ogółem w kwocie - 1 690,00 zł, wydatki na zwrot dotacji oraz płatności pobranych 

nienależnie lub w nadmiernej wysokości - 405,00 zł, 

12. Zwiększono wydatki na organizację dożynek parafialno - gminnych w kwocie  

-  5 552,00 zł. 

13. Przeniesiono wydatki majątkowe pomiędzy działami na sporządzenie uproszczonej 

dokumentacji technicznej projektowo-kosztorysowej na remont ciągów pieszych przy ulicach 

w miejscowości Wiżajny w ramach planowanej wspólnej inwestycji ze Starostwem 

Powiatowym w Suwałkach.  

Skarbnik Gminy dodała, że jeżeli do czasu sesji będzie konieczność dokonania przesunięć,  

to ona na sesji wszystko wyjaśni. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały,  

a następnie zapytał członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 

uchwały. Za pozytywną opinią projektu oddano 11 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących 

się nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 5). 

 

Do p-ktu 5 

  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu 

uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że w poprzedniej uchwale był 

zapis, że wpłaty mają być dokonywane co miesiąc, a niektórzy wpłacają za kwartał i dlatego 

jest ta zmiana. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że PSZOK jest zrobiony 

przy oczyszczalni ścieków. Dodał, że została wykonana droga do PSZOKU i plac,  

a miejsce i droga zostały oznakowane. 
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 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały,  

a następnie zapytał członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

przedstawionego projektu. Za pozytywną opinią projektu oddano 11 głosów, głosów przeciw  

i wstrzymujących się nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 6). 

 

Do p-ktu 6 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty  

od opłaty za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności 

nieruchomości. Dodał, że chodzi o Pana Norwę. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że Pan Norwa nie opłacił jeszcze 

należności za użytkowanie wieczyste w kwocie ponda 5 tys. zł. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że bonifikata była udzielona 

już wcześniej, a teraz trzeba podjąć uchwałę w tej sprawie. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał 

członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu. 

Za oddano 10 głosów, przeciw oddano jeden głos, głosów wstrzymujących się nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 7). 

 

 Do p-ktu 7 

  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgodny na zbycie nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej położonej w obrębie Kamionka gm. Wiżajny, stanowiącej mienie 

gminne. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że w dokumentacji  

to jest droga, ale w rzeczywistości jej nie ma. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Janina Szyłkowska powiedziała, że w terenie  

tej drogi już nie ma, następnie pokazała na mapie geodezyjnej w którym miejscu znajduje się 

nieruchomość. 

 Radny Pan Tadeusz Łanczkowski zapytał, jaka jest powierzchnia tej nieruchomości. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że 0,12 ha. Dodał,  

że całość kosztów pokrywa Pan Szypin. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały,  

a następnie zapytał członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

przedstawionego projektu. Za pozytywną opinią projektu oddano 11 głosów, głosów przeciw  

i wstrzymujących się nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 8). 

  

Do p-ktu 8 
  

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej położonej w obrębie Rogożajny Wielkie gm. Wiżajny, 

stanowiącej mienie gminne. 

Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że w drodze przetargu i tak nie uda się 

tego sprzedać, bo on mam ugodę sodową. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że to on zdecyduje  

w jakiej formie będzie to sprzedawane. 
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Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały,  

a następnie zapytał członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

przedstawionego projektu. Za pozytywną opinią projektu oddano 10 głosów, głosów przeciw  

nie było, oddano jeden głos wstrzymujący się.  

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 9). 

 

Do p-ktu 9 

  

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowej zabudowanej położonej w obrębie Dzierwany gm. Wiżajny, stanowiącej mienie 

gminne. Następnie odczytał projekt uchwały i zapytał członków Komisji o to, kto jest za 

pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu. Za pozytywną opinią projektu 

oddano 10 głosów, jedna osoba była przeciw, głosów wstrzymujący się nie było. 

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 10). 

 

Do p-ktu 10 

  

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zamianę gruntów w obrębie 

Bolcie gm. Wiżajny. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że obecna droga leży  

na działce Pana Ryszarda Liszewskiego i on sam zrobił tą drogę. Dodał, że starej drogi  

w terenie już nie ma. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały,  

a następnie zapytał członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

przedstawionego projektu. Za pozytywną opinią projektu oddano 11 głosów, głosów przeciw  

i wstrzymujących się nie było. 

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 11). 

 

Do p-ktu 11 

  

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej  

o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Wiżajny. 

Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że chodzi o stypendium,  

a od uchwalenia ostatniego regulaminu minęło 8 lat. Stwierdziła, że jest to zmiana tylko  

ze względu na to, żeby dostosować regulamin do nowych przepisów. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały,  

a następnie zapytał członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

przedstawionego projektu. Za pozytywną opinią projektu oddano 11 głosów, głosów przeciw  

i wstrzymujących się nie było. 

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 12). 

 

Do p-ktu 12 

  

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Wiżajnach. 
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Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że to również związane jest 

ze zmieniającymi się przepisami, a do tego dochodzi również zmiana lokalizacji GOPS-u, 

którą należy uwzględnić w statucie. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały,  

a następnie zapytał członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

przedstawionego projektu. Za pozytywną opinią projektu oddano 11 głosów, głosów przeciw  

i wstrzymujących się nie było. 

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 13). 

 

Do p-ktu 13 

  

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem dotychczasowemu 

najemcy garaży przy ulicy Rynek 4 w Wiżajnach. Następnie odczytał projekt uchwały,  

i zapytał członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu. Za pozytywną opinią projektu oddano 10 głosów, jedna osoba była przeciw, głosów 

wstrzymujących się nie było. 

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 14). 

 

Do p-ktu 14 

  

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Wiżajny. 

Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że odmienny punkt widzenia w różnych 

sprawach nie jest powodem skreślania kogoś z Komisji Rewizyjnej.  

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały,  

a następnie zapytał członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

przedstawionego projektu. Za pozytywną opinią projektu oddano 10 głosów, głosów przeciw  

i wstrzymujących się nie było. Jedna osoba nie brała udziału w głosowaniu. 

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 15). 

 

Do p-ktu 10 

  

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej położonej we wsi Marianka gm. Wiżajny, stanowiącej mienie 

gminne. Dodał, że ta sprawa wraca ponownie. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że on prosi o podjęcie  

tej uchwały, a koszty dokonania nowej wyceny doliczy do ceny nieruchomości. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że jeżeli uchwała 

będzie podjęta, to tym samym radni dają Wójtowi wolną rękę w tej sprawie. 

Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że Pan Przewodniczący za to,  

że nie sprzeda tej nieruchomości kuzynowi wyrzucił radnego z Komisji Rewizyjnej.  

Dodał, że najprawdopodobniej on i Pan Przewodniczący będą jeszcze raz opisani w Gazecie 

„Współczesnej”. 

Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że Pan Szeraszewicz został wyrzucony  

z Komisji za swoje zachowanie. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały,  

a następnie zapytał członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 
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przedstawionego projektu. Za pozytywną opinią projektu oddano 9 głosów, oddano jeden głos 

przeciw, jedna osoba wstrzymała się od głosu.  

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 16). 

 

Do p-ktu 16 

  

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Sprawy 

bieżące. 

Radny Pan Tadeusz Łanczkowski powiedział, że nie można mówić w ten sposób,  

że ktoś chce coś sprzedać dla kuzyna. 

Radny Pan Piotr Oszkinis powiedział, że jak dla radnego Szeraszewicza sprzedawano 

nieruchomość to nic się na ten temat nie mówiło. 

Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że Pan Przewodniczący trochę okłamuje 

wszystkich, bo obok nieruchomości w miejscowości Marianka jest jeszcze jedna 

nieruchomość i jego zdaniem powinny zostać sprzedane w drodze przetargu,  

bo może ktos to kupi razem. Powiedział, że jeżeli chodzi o brak dojazdu, to przed chwilą był 

projekt uchwały na działkę w miejscowości Cisówek, gdzie też nie ma dojazdu, więc on pyta 

jaka jest różnica. 

Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że np. taka, że na tą działkę w Mariance 

wpłynął wniosek, a na działkę w Cisówku nie. Dodał, że wypowiedź radnego w gazecie jest 

kłamliwa, a jego zachowanie skandaliczne. 

Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że Pan Wałejko musi wyjść teraz  

z honorem z tej sytuacji i dlatego teraz chce go wyrzucić z Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że trzeba 

porozmawiać o odśnieżaniu dróg, bo trzeba ogłosić przetarg i go rozstrzygnąć.  

Dodał, że jeżeli ktoś ma jakieś sugestie i propozycje, to niech powie coś na ten temat. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jego zdaniem dzielenie 

Gminy na rejony nie jest dobre. Dodał, że trzeba ustalić, że mają być 4 jednostki  

do odśnieżania. 

Radny Pan Tadeusz Łanczkowski powiedział, że jeżeli będzie lepszy sprzęt,  

to zrozumiałe, że odśnieży lepiej. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że może zapisać,  

aby 50% lub 60% sprzętu odśnieżającego należało do wykonawcy, żeby uniknąć sytuacji  

z poprzedniego roku. 

Radny Pan Andrzej Hołdyński powiedział, że może 100% sprzętu własnego. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że  mogą być też dwa 

sprzęty ciężkie. 
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Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Wolne wnioski.  

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że był z Panią Skarbnik  

w Białymstoku i podpisali aneks do umowy o dokończeniu wodociągowania, a inwestycja  

ma być zrealizowana i rozliczona do końca września przyszłego roku. 

Radny Pan Tomasz Zamojski zapytał, co z tymi trzema osobami, które nie wpłaciły 

pieniędzy. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że będzie rozmawiał  

z radcą prawnym na ten temat. Dodał, że sprawa wymiany chodników w Wiżajnach idzie  

w dobrym kierunku. 
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Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał, czy wskaźniki będą 

odpowiednie. 

Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że będzie to jeszcze wyliczane. 

Radny Pan Tomasz Zamojski zapytał, co ze sprzedażą budynku po szkole  

w Smolnikach. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że najbliższy przetarg 

może być ogłoszony dopiero w styczniu. Dodał, że był u niego inwestor, który poszukiwał  

24 ha i hali, bo chciał budować fabrykę, ale on nie znalazł na terenie Gminy takiego miejsca. 

Radny Pan Piotr Oszkinis zapytał, co z ekipą, która miała wycinać krzaki na drogach. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że będą to robili, tylko 

trochę później, bo teraz mają bardzo dużo innej pracy. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz zapytał, czy autobusem szkolnym mogą jeździć 

również mieszkańcy. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że kierowcy mają zakaz 

przeładowywania autobusu, ale jeżeli jest miejsce, to tak. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że on słyszał, że jest odmowa ze strony 

kierowców, bo jeżeli ktoś zatrzyma, to może być mandat. 

 Radny Pan Jarosław Mikielski powiedział, że na jego terenie nie ma z tym problemu  

i wszystko jest dobrze. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że chce oświadczyć, 

że na terenie Gminy Dubeninki, Gmina Wiżajny nie prowadzi żadnych drogowych inwestycji. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że droga w kierunku Dzierwan i Ługiel 

jest tragiczna. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że budżet na drogi został 

już wyczerpany. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz stwierdził, że sezon się skończył, a on nie widział, 

żeby ta droga była robiona. 
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Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko podziękował wszystkim za udział 

w posiedzeniu i zamknął obrady połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny. 
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